
11ورزش a r m a n m e l i . i r
گفتوگو

اولین رویداد خارجی حسن  
یزدانی پس از باخت به دیوید تیلور 
ایسنا: چهره شاخص و عنوان دار کشتی 
ایران و جهان در رقابت های رنکینگ اتحادیه 
جهانی به میدان می رود. بر اساس اعلام اتحادیه 
جهانی کشتی، اولین رویداد موثر در رنکینگ 
سال ۲۰۲۳ کشتی جهان از ۱۲ تا ۱۶ بهمن 
در زاگرب کرواسی برگزار خواهد شد. ۳ رویداد 
دیگر رنکینگ کشتی جهان در سال ۲۰۲۳ نیز 
به ترتیب از ۴ تا ۷ اسفند در قاهره مصر، ۱۱ تا 
۱۴ خرداد در بیشکک قرقیزستان و ۲۲ تا ۲۵ 
تیر در بوداپست مجارستان برگزار خواهد شد. 
طبق شنیده ها قرار است حسن یزدانی دارنده 
مدال های طلای جهان و المپیک پس از گذشت 
۵ ماه از حضور در رقابت های قهرمانی جهان و 
شکست مقابل دیوید تیلور در فینال رقابت های 
جهانی صربستان، در یک رویداد خارجی به میدان 
برود تا وضعیت او مورد بررسی کادر فنی تیم ملی 
قرار گیرد. بر همین اساس یزدانی به احتمال 
فراوان در اولین رویداد سری رنکینگ اتحادیه 
جهانی کشتی که از ۱۲ تا ۱۶ به همن در زاگرب 
پایتخت کرواسی برگزار می شود به میدان خواهد 
رفت. مسابقات رنکینگ  اتحادیه جهانی کشتی 
با دو کیلوگرم ارفاق وزن برگزار می شود. یزدانی 
پس از حضور در رقابت های جهانی صربستان 
۲۰۲۲ تنها در مسابقات لیگ کشتی ایران به 

میدان رفته است. 

خارجازمستطیلسبز

خبــــــر
 AFC رونمایی از انقلاب 
در فوتبال باشگاهی آسیا

 لیگ قهرمانان رسما تعطیل شد 
کنفدراسیون فوتبال آسیا فرمت جدید 
مسابقات در سطح باشگاه فوتبال قاره کهن 
را اعلام کرد. طبق اعلام AFC فرمت جدید 
مسابقات باشگاهی فوتبال آسیا از سال -۲۰۲۴ 
۲۰۲۵ در ۳ سطح متفاوت با حضور ۷۶ باشگاه 
 AFC برگزار خواهد شد. ۳ تورنمنت جدید
برای فوتبال باشگاهی آسیا به شرح زیر است: 

۱- سطح یک: با حضور ۲۴ تیم )۱۲ تیم از 
غرب آسیا و ۱۲ تیم از شرق آسیا(

۲- سطح دو: با حضور ۳۲ تیم در 8 گروه ۴ 
تیمی به رقابت می پردازند

۳-  سطح سوم: با حضور ۲۰ تیم در ۵ گروه 
۴ تیمی باهم رقابت می کنند

بدین ترتیب در فرمت جدید لیگ قهرمانان 
آسیا و AFC کاپ دیگر برگزار نخواهد شد و 
این ۳ تورنمنت جایگزین این دو تورنمنت 
خواهد شد. لیگ قهرمانان آسیا از سال ۲۰۰9 
آغاز شده بود که بدین ترتیب از سال ۲۰۲۴ 

دیگر با این نام برگزار نخواهد شد. 

 حاشیه های تصمیم ناگهانی مهاجمان سرخ ها ادامه دارد

»لوکادیا« با پرسپولیس فسخ کرد! 

سالپنجم
شماره1451

آرمان ملی: پرسپولیس پیش از دربی 99 
با مشکلی خاص مواجه شد. لوکادیا مهاجم 
هلندی این باشگاه قبل از دربی راهی کشورش 
شد و پایان هفته گذشته قراردادش را با 

پرسپولیس به صورت یک طرفه فسخ کرد! 
  خروج موقت؟

حسین خبیری عضو هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس روز سه شنبه درباره غیبت لوکادیا 
در دربی 99 و اینکه ترک ایران از سوی مهاجم 
هلندی شوک بزرگی به پرسپولیس وارد کرد، 
اظهار داشت: متأسفانه رفتن لوکادیا دو شب 
قبل از بازی یک مقدار عجیب و نگران کننده 
بود. لوکادیا مهره تأثیرگذاری بود و نمی توان 
از قابلیت های فنی او گذشت، اما پرسپولیس 
بازیکنان خوب دیگری هم دارد و تیم ما متکی 
به بازیکن نیست. عضو هیات مدیره باشگاه 
پرسپولیس در واکنش به این موضوع که 
بازیکنی که تحت قرارداد است نباید خیلی 
راحت تیم را ترک کند، عنوان کرد: این دفعه 
واقعاً باشگاه پرسپولیس تمام اصول حرفه ای را 
سر این بازیکن رعایت کرده بود. فکر نمی کنم 
سابقه داشته باشد که ما به تعهدات  مان نسبت 
به یک بازیکن خارجی عمل کرده باشیم 
و آقای درویش زحمت کشیده و مدیران و 
اعضای هیات مدیره خیلی مرتب تعهدات 
همه بازیکنان چه داخلی و چه خارجی را 
پرداخت کرده اند، به ویژه لوکادیا که چند 
روز زودتر از موعد قسط آخرش، پول گرفت و 
اصلا هیچ بحث مالی نداشت و همه امکانات در 
اختیارش بود. حتی برای اسکان او هم چون 
گفته بود در هتل راحت تر است ما خواسته 
او را تأمین کرده بودیم. خبیری در پاسخ به 
طرح این موضوع که گفته می شود لوکادیا 
پنجشنبه به ایران برمی گردد، خاطرنشان 
کرد: من هم از برخی از مدیران باشگاه که در 
این مورد توضیحاتی گرفتم، همین موضوع 
را گفتند و ان شاءا... که اتفاقات خوبی بیفتد. 
پرسپولیس به راهش ادامه خواهد داد. لوکادیا 
کیفیت خوبی داشت و عصای دست کادر 
فنی بود و نباید به همین راحتی از او بگذریم. 
پرسپولیس بازیکنان بزرگی دارد و با قدرت به 

کارش ادامه خواهد داد. 

  فسخ قرارداد
باشگاه پرسپولیس اعلام کرد که مهاجم 
هلندی این تیم به صورت یک طرفه قراردادش 
را با این تیم فسخ کرد. به گزارش سایت باشگاه 
پرسپولیس؛ یورگن لوکادیا، مهاجم هلندی 
پرسپولیس که بامداد دوشنبه برای مرخصی 
دو روزه ایران را ترک کرده بود، روز پنجشنبه 
طی نامه  و اقدامی غیرحرفه ای قرارداد خود با 
پرسپولیس را یک طرفه فسخ کرد. لوکادیا در 
این نامه ضمن تشکر از مدیریت، کادر فنی 
و بازیکنان پرسپولیس؛ به دلایل غیرمالی، 
غیرفوتبالی و شخصی قراردادش را فسخ 

کرده است. 
  واکنش باشگاه

با تهیه  اعلام کرد  باشگاه پرسپولیس 
مستندات لازم از مهاجم هلندی خود به 
اتاق حل اختلاف فیفا شکایت خواهد کرد. به 
گزارش رسانه باشگاه پرسپولیس؛ در پی اقدام 
غیرحرفه ای و غیرمسئولانه یورگن لوکادیا، 
باشگاه پرسپولیس با گردآوری مدارک لازم، 
شکایت خود را به اتاق حل اختلاف فیفا 
ارسال خواهد کرد. لوکادیا ضمن بیان دلایل 
غیرفوتبالی، غیر مالی و رفتار غیر حرفه ای 
در نامه ای به باشگاه فسخ یک طرفه قرارداد 

خود را اعلام کرد. این اقدام در حالی صورت 
گرفت که باشگاه نسبت به انجام تمام تعهدات 
در قرارداد اقدام کرده بود. با توجه به جمیع 
اوصاف، باشگاه پرسپولیس در راستای احقاق 
حقوق خود و همچنین احترام به خواست 
هواداران، از این بازیکن به فیفا شکایت خواهد 
کرد. باشگاه پرسپولیس، همچنین طی نامه ای 
به لوکادیا، پایبندی وی به اجرای تعهدات 
قراردادی را متذکر شد. بدون تردید پیگیری 
این موضوع تا حصول نتیجه نهایی، به طور 

جدی از سوی باشگاه دنبال خواهد شد. 
  بازتاب 

»آیا یک به علاوه یک برابر دو خواهد بود؟ 
معادله یورگن لوکادیا هم به همین سادگی 
است؛ او باشگاه ایرانی اش را ترک کرد و به 
هلند بازگشت و تقریبا به اسپارتا روتردام 
پیوست.« این شروع جدیدترین گزارش 
وب سایت های هلندی در مورد مهاجم سابق 
پرسپولیس است. در ادامه گزارش وبسایت 
Itwm آمده است: »این خبری است که از 
راهروهای باشگاه درز کرده اما کسی حاضر 
به تایید آن نیست. با این حال او احتمالا 
راهی تیم سفید و قرمز هلند خواهد شد.« 
وبسایت DOS نیز نوشت: »تلاش دیگری از 

سوی باشگاه ایرانی، جایی که لوکادیا از اوت 
در آن مشغول به کار بود، برای متقاعد کردن 
او برای ماندن در ایران وجود داشت اما به 
نتیجه نرسید.« این وبسایت هشدار داده که 
ممکن است تصمیم لوکادیا عواقبی را برای 
دوران حرفه ای او در پی داشته باشد. وبسایت 
Oliste در گزارشی با اشاره به گلزنی یورگن 
لوکادیا مقابل بایرن مونیخ از او تمجید کرده 
و نوشته این بازیکن با جدایی از پرسپولیس 
 TwenteInSite بدون تیم است. وبسایت
در گزارشی تفصیلی باشگاه توئنته هلند را 
به عنوان مشتری جدی لوکادیا معرفی کرده 
و نوشته باتوجه به شناخت سرمربی این تیم از 

لوکادیا، احتمال این انتقال وجود دارد. 
  ناراحتی همسر 

همسر مهاجم هلندی سابق پرسپولیس به 
اتفاقات اخیر واکنش نشان داد. گویا پس از 
اعلام خبر فسخ قرارداد لوکادیا، تعداد زیادی 
از هواداران پرسپولیس به همسر مهاجم 
هلندی پیام داده و از او در این خصوص سوال 
کرده اند. موضوعی که باعث ناراحتی همسر 
لوکادیا شده و واکنش او را هم در پی داشته 
است. خبرآنلاین در ادامه نوشت: همسر 
ستاره سابق پرسپولیس با انتشار یک استوری 
خطاب به پرسپولیسی ها گفت او هم شایعات 
را شنیده ولی هر چیزی در اینترنت می خوانید 
را باور نکنید. او هم چنین نوشته که ناامیدی 
پرسپولیسی ها را درک می کند، اما توهین به 
او فرزندانش چیزی را بهتر نمی کند. هم چنین 
در پایان خواسته به حریم خصوصی او احترام 

گذاشته شود. 
  سیاسی؟!

بد نیست یادآوری کنیم ۱۵مهر ماه وزارت 
خارجه هلند طی بیانیه ای از همه اتباع خود 
خواست خاک ایران را ترک کنند. طبق آنچه 
فارس نوشته دولت هلند روز جمعه )هفتم 
اکتبر / پانزدهم مهرماه( از همه اتباع خود 
خواسته از ایران خارج شوند. وزارت خارجه 
هلند علاوه بر این به تمامی اتباعش توصیه 
کرده از سفر به ایران خودداری کنند. در 
 این بیانیه اشاره ای به دلیل این تصمیم 

نشده است. 

   تعطیلات 
 لوئیس سوارز. ستاره تیم ملی اروگوئه که تیمش 
خیلی زود از جام جهانی کنار رفت، دیروز به روساریو 
رسید تا تعطیلات کریسمس را در کنار لیونل مسی هم 

 تیمی سابقش در بارسلونا سپری کند. 

      آخرین تمرین 
 آخرین تمرین طلایی پوشان در زمین اصلی ورزشگاه 
نقش جهان برگزار شد؛ ورزشگاهی که چمن مساعدی دارد 
و این فرصت را به شاگردان مورایس می دهد تا تفکرات 
سرمربی خودشان را به شکل بهتری در زمین پیاده کنند. 

           ناراحت 
اگر چه به باور ساپینتو سرمربی تیم استقلال نتیجه 
بازی مقابل پرسپولیس مشخص شدن چهره تیم قهرمان 
نیست اما کاملا پیداست هنوز از فرصتی که تیمش در 

دقایق پایانی دربی از دست داد، ناراحت است.
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فوتبـــالداخلـــی
  فارس: کارلوس کی روش هفته گذشته اعلام کرد به 
دلیل عدم دریافت مطالباتش از فدراسیون مصر مجبور است به 
فدراسیون جهانی فوتبال شکایت کند، اما این مصاحبه کارلوس 
کی روش واکنش عجیب حسین عامر عضو فدراسیون فوتبال 
مصر را به همراه داشت. این مسئول فوتبال مصر طلب کی روش 
را انکار کرد و خواهان ارسال مدرک شده تا کی روش طلبش را 
ثابت کند. در همین رابطه کارلوس کی روش سرمربی ایران در 
مصاحبه با سایت »الکوره« به افشاگری در این زمینه پرداخت 
و گفت: پاسخ حسین عامر ساده است. او باید به پیام هایی که 
من به ایمیل فدراسیون فوتبال مصر ارسال کردم، نگاه کند. وی 
افزود: من بارها در این زمینه به فدراسیون مصر ایمیل زدم به 
همین خاطر از حرف های حسین عامر تعجب کردم. من خودم 
۵۰ هزار دلار از فدراسیون مصر طلب دارم. همچنین دستیارانم 

هم مطالبات عقب افتاده ای به علاوه پاداش ها را دارند. 
  فارس: حمید مطهری سرمربی نساجی در نشست خبری 
پیش از بازی با هوادار اظهار داشت: ما بازی قبل را به یک شکل 
عجیب و غیرمنتظره ای را واگذار کردیم. سعی کردیم بازی را 
فراموش کنیم و خودمان را آماده مسابقه فردا کرده ایم.بازی های 
سختی و فشرده ای داریم و از هر نظر خودمان را آماده کردیم 
که بازی قابل قبول ارایه بدهیم. بازیکنان ما توانمند هستند و 
از آنها می خواهم که خودشان باشند و از بازی شان لذت ببرند 
و خارج از مسائل احساسی از بازی شان لذت ببرند. آماده بازی 
هستیم و می خواهیم فوتبال رو به جلو و تاکتیکی ارایه بدهیم. 
وی افزود: بازیکنان تیم برای من ارزشمند هستند و توانمندی 
هایشان را ثابت کرده اند. سرمربی نساجی در مورد اینکه برخی 
از تیم ها از تعطیلی لیگ ضربه خوردند و برخی سود بردند و 
شما جز کدام دسته بودیدو در مورد مسائل حاشیه ای هم که 
وجود داشت، گفت: تعطیلات همیشه به ضرر فوتبال است و اگر 
کسانی که فوتبال را حرفه ای و جدی دنبال می کنند، می دانند 
این در فوتبال قابل قبول نیست، اما به نظر سازمان لیگ احترام 

گذاشتیم و همه تیم ها درگیرش بودند. 

بیــنالمــلل
  ژوزه مورینیو که گفته می شود گزینه اصلی جانشینی 
فرناندو سانتوس در تیم ملی فوتبال پرتغال است و فدراسیون 
فوتبال پرتغال هم با او قرار ملاقاتی برای انجام مذاکرات 
گذاشته، بحث حضورش در تیم ملی فوتبال برزیل هم داغ 
است. روزنامه »رپوبلیکا« ایتالیا با انتشار گزارشی در شماره 
امروز خود )جمعه( مدعی شد که یک ایجنت به نمایندگی 
از کنفدراسیون فوتبال برزیل تا ساعاتی دیگر سائوپائولوی 
برزیل را به مقصد پرتغال ترک خواهد کرد تا مذاکراتی با 
مورینیو که در حال حاضر در پرتغال است تا کریسمس را با 
خانواده خود جشن بگیرد، برای حضور روی نیمکت سلسائو 
داشته باشد. در پی حذف تیم ملی فوتبال برزیل در مرحله 
یک چهارم نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ برزیل، همکاری شش 
ساله کنفدراسیون فوتبال برزیل و تیته پایان یافت و مسئولان 
این کنفدراسیون اکنون در پی یافتن جانشینی برای این مربی 
برزیلی هستند. پپ گواردیولا سرمربی منچسترسیتی پیش از 
این پیشنهاد سرمربیگری برزیل را رد کرده بود و کارلو آنچلوتی 
هم به عنوان یکی از گزینه های سلسائو، مشتاق ادامه کار در رئال 
مادرید است. طبق گزارش »رپوبلیکا«؛ ادنالدو رودریگز رئیس 

کنفدراسیون فوتبال برزیل تصمیم گرفته است 
که شخصاً مذاکرات با ژوزه مورینیو را بر عهده 
بگیرد و به یک ایجنت بین المللی قدرتمند 

دستور داده است تا مذاکرات با آقای خاص را آغاز 
کند و در کنار این، احتمال حضور بهترین مربیان 

جهان روی نیمکت تیم ملی برزیل را بررسی 
کند. این ایجنت بین المللی با ژرژ مندز مدیر 
برنامه های مورینیو رابطه خیلی خوبی دارد. 
کنفدراسیون فوتبال برزیل خواهان گرفتن 
پاسخ از آقای خاص تا پایان ماه ژانویه است، 
این در حالی است که گفته می شود فدراسیون 
فوتبال پرتغال نیز آماده مذاکره با سرمربی 

فعلی تیم فوتبال رُم است. 

دیدگـــــاه
4 گل دربی روی اشتباهات بازیکنان بود

اسماعیلحلالی
 کارشناس فوتبال  

تیم های استقلال و پرسپولیس در دربی 99 به تساوی 
پرگل و تقسیم امتیازات رضایت دادند. دیدار دربی که قرار 
است بهترین بازی فوتبال ایران باشد نباید در این حد و 
اندازه  با کیفیت پایین برگزار شود. با اینکه دربی ۴ گل 
داشت، اما از لحاظ فنی بازی جالبی از آب درنیامد. نزدیک به 
۲ ماه مسابقات لیگ تعطیل بود و بازیکنان هنوز به آمادگی 
مطلوب خودشان دست پیدا نکرده اند. زمان مفید این بازی 
خیلی پایین بود و قطعا این موضوع به عدم آمادگی بازیکنان 
برمی گردد. در حالی که پرسپولیس با یک گل جلو افتاد، اما 
به صورت تصادفی و اشتباهات زیاد مدافعانش ۲ گل دریافت 
کرد.  چون بازیکنان از لحاظ جسمانی در حد و اندازه های 
مطلوب شان نیستند نتوانستند کیفیت مطلوبی را به نمایش 
بگذارند. به طور حتم بعد از چند هفته لیگ برتر بگذرد بازیکنان 
روند رو به رشدی خواهند داشت و بازی های خوبی را شاهد 
خواهیم بود. در چنین بازی هایی که بازیکنان در شرایط 
ایده آل خود نیستند، اشتباهات زیاد رخ می دهد، بر همین 
اساس استقلال و پرسپولیس از موقعیت های به دست آمده 
استفاده کردند و حق به حقدار رسید. هر دو تیم در نیمه اول 
سعی داشتند از سمت راست به گل برسند و هر ۴ گل روی 
اشتباهات بازیکنان رقم خورد. در نیمه دوم پرسپولیس از 
سمت چپ برای گلزنی برنامه داشت که با تعویض هایی که 
کادر فنی انجام داد، گل تساوی را به ثمر رساندند. در نهایت 
بازی متعادل و کم جان استقلال و پرسپولیس به تساوی 
پرگلی به اتمام رسید.  به طور حتم اگر تماشاگر در یک دیدار 
فوتبال حضور نداشته باشد بازی هیچ هیجانی نخواهد داشت. 
با این تفاسیر اگر در دیدار دربی که بهترین بازی یک کشور 
است، هواداران حضور نداشته باشند قطعا انگیزه بازیکنان هم 

کمتر خواهد شد و بازی خوبی از آب درنمی آید. 

فتح ا... زاده: 

رونالدو برای آمدن به استقلال باید تست بدهد!
علی فتح ا... زاده مدیرعامل باشگاه استقلال گفت حاضر 
است خودش بدهکار شود، اما بهترین بازیکنان را برای آبی ها 

به خدمت بگیرد. 
  انتقاد ساپینتو 

علی فتح ا... زاده با حضور در برنامه »ورزشگاه«، درباره انتقاد 
ریکاردو ساپینتو از عدم جنگندگی بازیکنان استقلال در دربی 
99 اظهار داشت: ساپینتو احساسی قوی نسبت به تیم دارد و 
درست می گوید. او می خواست بازیکنان جنگنده باشند و اگر 
در دربی محکم و پرُشور نباشید، لحظه ها تعیین کننده است. 
وقتی برخی صحبت ها را می خوانم، فکر می کنم انگار در دربی 
باخته ایم! حریف تا دقیقه 98 تلاش می کرد با ما مساوی کند. 
سرمربی تیمی که یک بر صفر عقب می افتد و ۲ بر یک جلو 

می افتد، تفکرات عالی ورزشی دارد. 
  دربی

وی با تمجید از دربی 99 پایتخت تصریح کرد: همه 
می گفتیم دربی پس از بازی های باکیفیت جام جهانی به 
چشم نمی آید. با این حال یکی از بهترین بازی های این دهه 
را دیدیم. دو تیم بدون ترس بازی کردند. ما هم خوب کار 
نکردیم و بچه ها در دقایق آخر باید هوشیارتر می بودند. شاید 
ساپینتو می خواست با جابه جایی، تمرکز مربی رقیب را به هم 
بریزد. شاید اگر رضاوند را از دست نمی دادیم، شرایط به گونه 

دیگری بود. 
  غایبان پرسپولیس 

مدیرعامل باشگاه استقلال راجع به غیبت شیخ دیاباته 
و یورگن لوکادیا در ترکیب سرخپوشان بیان کرد: وقتی 
پرسپولیس دو مهاجم خود را از دست داد، شرایط سخت شد. 
شاید بازیکنان ما به مدافعان حریف فکر نمی کردند و تصور 
می کردند دو مهاجم پرسپولیس جلو باشند. این موضوع، کار 

استقلال را سخت کرد و ای کاش لوکادیا می ماند!
  بازگشت قائدی 

مدیرعامل باشگاه استقلال درباره وضعیت مهدی قائدی و 
شایعه بازگشت او به تیم شباب الاهلی تصریح کرد: قائدی الان 
به امارات برنمی گردد و اگر مبلغ موردنظر را پرداخت نکنیم، 

جریمه می شویم. من هم به مدت یک روز به امارات می روم تا با 
مسئولان شباب الاهلی صحبت کنم. با این حال قائدی در پایان 

فصل به شباب الاهلی برمی گردد. 
  مسی و رونالدو 

مدیرعامل استقلال درخصوص اینکه پیش تر گفته بود لیونل 
مسی را به جمع آبی پوشان می آورد و اینکه حالا برای جذب 
کریستیانو رونالدو اقدام می کند یا خیر، گفت: ساپینتو گفت 
اگر رونالدو بخواهد در تیم بزرگی چون استقلال بازی کند، 
باید تست بدهد. وقتی حرف از مسی زدم، سوژه شد. ما بدهکار 
هستیم و مرد باید بدهکار باشد، اما بدهکار موجه و درست 
هستیم! بدهکار می شوم، اما اجازه نمی دهم تیمم آسیب ببیند 
و بهترین بازیکنان را می گیریم. ما پیچ تندی داشتیم و باید 

۷۰میلیارد فراهم می کردیم. 
  وام 

فتح ا... زاده در ادامه عنوان کرد: گفتند ۲۰۰ میلیارد تومان 
وام بگیریم که ۶۰ میلیارد سود داشت. قبلًا ۱۵۰ میلیارد تومان 
وام گرفته بودند که قسط ماهیانه هشت میلیارد تومان داشت. 
۲۴ میلیارد بابت این اقساط پرداخت نشده بود و ما ۱۱8 
میلیارد داشتیم. من سند مجموعه مرغوبه کار را به عنوان وثیقه 
گذاشتم تا بانک سپرده ما را برندارد. اقساط را پرداخت کردم. 
ما افتضاحی در قرادادهای ورزش داریم، چون ثبات نداریم و 

اجازه نمی دهیم ببینیم یک مدیر چه می کند. 
  کمک داور ویدئویی 

فتح ا... زاده درباره اینکه تاج هزینه های راه اندازی سیستم 
 VARرا بر عهده باشگاه ها گذاشته است، تصریح کرد: اگر 
ورزشگاهی به VAR تجهیز نشده باشد، چگونه باید آن 
استادیوم را اجاره کنیم؟ باید این را بپرسیم که باشگاه ها در 
دنیا ورزشگاه ها را تجهیز می کنند یا خیر. ما در ورزشگاه آزادی 
مستأجر هستیم، اما اگر واقعا باشگاه ها در دنیا مسئولیت تجهیز 
را بر عهده دارند، ما هم همین کار را می کنیم. به هر حال همه 

باید همکاری کنیم تا این تکنولوژی به کشور بیاید. 
  اختلافات مالی 

فتح ا... زاده درباره مبلغ ۴۰ میلیارد تومانی که به دست باشگاه 

نرسیده، اما در هزینه ها محاسبه شده است، خاطرنشان کرد: 
برای مدیریت قبلی ۴۰ میلیارد تخلف محسوب کرده بودند و 
ما به قربان زاده )رئیس سازمان خصوصی سازی( گفتیم که این 
پول در اختیار باشگاه نبوده است. اعلام کردیم که این مبلغ از 
حساب باشگاه برداشت شده و آن را جزو هزینه ها حساب نکنند. 
وی درباره اختلاف حساب ۱8 میلیاردی عنوان کرد: این مبلغ 
برای باشگاه هزینه شده است، اما مجوزی برای هزینه  کردن آن 
گرفته نشده بود. من به این مساله ورود نمی کنم و اجازه بدهید 
مدیریت قبلی و سازمان خصوصی سازی این مساله را حل کنند. 

  پیراهن سرخابی ها 
مدیرعامل باشگاه استقلال درباره پیدا شدن پیراهن 
پرسپولیس و استقلال در جریان تفحص شهدا بیان کرد: سردار 
باقرزاده، من و درویش مدیرعامل پرسپولیس را دعوت کرد تا 
این پیراهن ها را ببینیم. من گفتم که این یک درس است. ما 
دو رقیب هستیم، اما در برخی صحنه ها دوشادوش هم حرکت 
می کردیم. نکته مهم این است که هر دو شهید در یک گردان و 
گروهان بودند و این پیراهن ها در فاصله ۲۰۰ متری از یکدیگر 
پیدا شده اند. خواهش کردیم که پیراهن را به ما بدهند تا در 

موزه خودمان نگهداری کنیم، چون بسیار ارزشمند است. 
  نیمکت تیم ملی 

فتح ا... زاده در پاسخ به این سؤال که اگر رئیس فدراسیون 
ایران  تیم ملی  نیمکت  برای  بود، چه تصمیمی  فوتبال 
می گرفت، اظهار داشت: اگر فرصت داشتم، روی مربی ایرانی 
سرمایه گذاری می کردم. با این حال فرصت نیست. پس ما یک 
مربی بسیار بزرگ می خواهیم. زمانی که از آسیا یک تیم در 
جام جهانی شرکت می کرد، با یک مربی ایرانی سهمیه گرفتیم. 
پس آبرو داریم و نمی توانیم آن را زمین بریزیم. اگر من بودم، 
ماندن کی روش را قبول نمی کردم، چون او از لحاظ سنی عقب 

می رود. به نظرم باید دنبال یک مربی بزرگ بگردیم. 
  قهرمانی؟!

مدیرعامل استقلال درباره توصیه به ساپینتو برای جذب 
بازیکن گفت: ممکن است چیزی در ذهنم باشد و پیشنهاد کنم، 
اما فعلا چیزی در ذهنم نیست .فتح ا... زاده درباره گلایه های 
محمود فکری سرمربی سابق آبی پوشان یادآور شد: ما آن زمان 
هم کمک می کردیم، ولی فکری نخواست. به هر حال ما در حد 
توان خودمان کمک می کنیم و این کار را الان انجام می دهیم. 
وی در پایان گفت: ما قهرمان هستیم. هواداران حمایت کنند 

و بدانند در روزهای آینده خبرهای خوشی خواهند شنید. 

 اصلانیان: 
 کار پرسپولیس 

 در لیگ برتر 
سخت می شود! 

تیم  سابق  مهاجم  اصلانیان  امیرحسین 
پرسپولیس در خصوص عملکرد شاگردان گل 

محمدی در دربی99 صحبت کرد. 
  درباره تساوی استقلال و پرسپولیس در 

دیدار دربی۹۹ چه نظری دارید؟
 حدس می زدم این دیدار به خاطر یکسری 
مسائل همچون شرایط موجود فوتبال ایران، 
وقفه بیش از حد لیگ برتر، عدم آمادگی بازیکنان 
و… با نتیجه صفر بر صفر تمام شود، اما زدن ۴ 
گل در این دیدار دور از انتظار بود. سوالی هم از 
مسئولان فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ دارم 
که با وجود این آلودگی زیاد آب و هوای تهران چرا 
باید این بازی برگزار شود، مگر ریه های بازیکنان 
فوتبال از آهن است که بازی را برگزار کردند؟ در 
فینال جام جهانی یک بازی تمام عیار می بینید و 
چند روز بعد از آن دیدار مهیج، بزرگ ترین بازی 
فوتبال لیگ برتر ایران را می بینیم که هیچ نکته 
قابل توجهی نداشت، شوت به چارچوب نداشت و 

در حد فوتبال محلات بود.  
  پرسپولیس در این دیدار مهاجمان خود 

را نداشت!
 قبل از آغاز بازی حساس دربی دیاباته مصدوم 
شد و به یک باره لوکادیا ایران را ترک کرد. نداشتن 
این دو مهاجم خوب در دیدار دربی خیلی تعیین 
کننده بود که می توانست امتیاز بیشتری از این 

بازی مهم به دست بیاورد. 
  در مورد ضعف دروازه بان های تیم ملی 

در دیدار دربی چه نظری دارید؟
 بیرانوند و حسینی در جام جهانی بازی کردند 
و در دربی 99 گل های بدی خوردند. هر دو 
دروازه بان خروج های نامناسبی داشتند که انتظار 
از آنها بالاتر بود. به نظر می رسید که بازیکنان 
تیم ملی در بازی های لیگ تأثیرگذاری بهتر و 
بالاتری داشته باشند، اما در حد و اندازه های خود 

بازی نکردند. 
  وضعیت پرسپولیس در این فصل لیگ 

برتر را چگونه ارزیابی می کنید؟
 به طور حتم شرایط پرسپولیس در ادامه این 
فصل لیگ برتر خوب پیش نخواهد رفت. به خاطر 
عدم حضور مهاجم شش دانگ، پرسپولیس در 
خط حمله با مشکل مواجه خواهد شد. هم اکنون 
مهاجمان پرسپولیس بازیکنانی نیستند که تمام 
فشار گلزنی تیم بر دوش آنها باشد و با موفقیت 
از این مسئولیت خارج شوند. بر همین اساس از 
لحاظ روحی و روانی روی تیم اثرگذار خواهد بود 

و شرایط برای آنها در ادامه سخت می شود. 
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